
Referat af kort møde inden bestyrelsens julefrokost 17. januar 2023 

  

Parkeringsanlæg 

Der er dialog med Advokat Henrik Qwist og via ham byggeteknisk rådgiver om hvornår 

parkeringsanlægget kan åbne. Bestyrelsen afventer skriftlig tilbagemelding og at branddøre er 

endelig monteret førend, der kan meldes en åbningsdato ud. Der fornemmes et stort ønske om 

at kunne tage anlægget i brug. 

 

ERHVERVSLEJEMÅL 

Bestyrelsen besluttede, at kasserer og formand bemyndiges til at indgå aftaler med 

erhvervslejere – eksempelvis om mindre byggesager, størrelser på depositum osv. på samme 

måde som det var tilfældet under den tidligere kasserer. 

 

GF 2023  

Bestyrelsen drøftede tidsplan for ordinær GF og indhold. Valuaren er i gang med at vurdere 

ejendommen. Vurderingen bliver færdig og gjort tilgængelig, når der udsendes materialer til 

ordinær GF 2023. 

 

 


